
USPELA AKCIJA
REPUBLIŠKEGA ODBORA RDEČEGA KRIŽA

Zbrali
trideset ton oblačil

Akcija zbiranja oblačil, ki jo je organiziral Re-
publiški odbor Rdečega križa po vsej Sloveniji če-
ttfega junija, je v naši občini dobro uspela. Občani
so se dobro odzvali pozivu in darovali trideset ton
oblačil. Pri akciji zbiranja oblačil pa niso sodelo-
vali le aktivisti Rdečega križa.marveč tudi člani
Zveze rezervnih vojaških starešin, mladina in šo-
larji. Tokrat so se najbolj izkazale krajevne
skupnosti Rožna dolina s 7500 kilogrami oblačil,
Milan Česnik 5750kg, Kolezija 5300kg, in
Krim-Rudnik 3500kg.

Predsednica občinskega odbora Rdečega križa
Silva Bavs je bila nadvse zadovoljna z opravljeno
akcijo, omenila pa je tudi nekaj nepravilnostj,ki so
se dogodile. Gre za nekega tovariša, zaposlenega
pri Varnosti,Milana Gajiča, ki je pred meseci za-
gotavljal, da bo za akcijo organiziral dvajset pro-
stovoljcev, a je ostalo le pri obljubi. Četudi so se
drugi udeleženci akcije bolj trudili, so morali pri
Rdečem križu najeti delovno silo, ki jo je bilo
treba plačati. Predsednica Silva Bavs tudi ne more
razumeti ravnodušnosti študentov (zbimo mesto
je bilo namreč v Študentskem naselju), ki so skozi
okna opazovali prizadevanja sodelujočih, ki jih je
bilo premalo, da bi še pred nočjo vskladiščili
zbrana oblačila v klet enega izmed blokov v Štu-
dentskem naselju. Nobenega študenta ni bilo, ki

bi prostovoljno ponudil svojo pomoč pri skladiš-
čenju. Tako je del oblačil obležal vso noč poleg
bloka. Rdeči križ pa je imel dodatne stroške s pla-
čilom nočnega čuvaja. Šoferji so povečini discipli-
nirano opravljali svoje delo in se tudi dostojno
vedli, nekaj med njimi pa se je prav nekulturno
vedlo, ko so pripeljali oblačila na zbirno mesto.
Niso upoštevali navodil organizatorjev akci je ter s
tem povzročili zmedo, nekateri pa so tudi manife-
stirali svoje »kulturno« vedenje. Takšne »pomo-
či« voznikov Rdeči križ v bodoče ne potrebuje,
bržkone pa ne bi bilo napak, če bi v delovnih orga-
nizacijah, od koder so prišli ti vozniki, ustrezno
ukrepali.

Zbirno središče v Študentskem naselju je le za-
časno, kajti svojega skladišča Rdeči križ na Viču
še nima, zato bo v prihodnjih dneh vsa preostala
uporabna oblačila prepeljal v Ijubljansko cen-
tralno skladišče. Skladišče je na Viču nujno po-
trebno, zato tudi gredo v to smer prizadevan ja ob-
činske skupščine, ki bo v prihodnjih letih zagoto-
vila tudi ta potreben objekt.

Hkrati z akcijo zbiranja oblačil je potekala tudi-
krvodajalska akcija, ki se je udeležilo nekaj manj
kot tristo krvodajalcev naše občine.
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